

Date: August 14th, 2025

التاريخ: 14 أغسطس 2025

Circular No:1/ AY 2025-26
Subject: Back to School - First Week Procedures

Dear Parents and Guardians,

We trust that you have enjoyed a pleasant summer vacation with your children and extended family members.

As we approach the start of the new academic year, we extend our heartfelt appreciation to our existing parents for their continued support, and we warmly welcome the many families who have newly registered with us at Ajyal Al Falah.

We are excited to begin the new academic year 2025–26 and are committed to making it an academic, fulfilling and joyful experience for your children.

To ensure a smooth start, we kindly ask that you bring your children to school on the designated days outlined below:

Monday, August 25th, 2025: Pre-KG and High school (Grades 9-12) students

Tuesday, August 26th, 2025: KG1, Grades 1-3, and students who attended on the first day

Wednesday, August 27th, 2025: KG2, Grades 4-8 and students who attended on the first two days

First Day Procedures for Pre-KG and KG1 Students:

On their first and second days, Pre-KG and KG1 parents are invited to stay with their children in the classrooms from 8:00 a.m. to 10:00 a.m. In the presence of their parents, it is beneficial for our little ones to witness their parents and guardians engage in the initial days' activities alongside them. After this time, parents may take their children home. This gentle introduction helps ease the transition, providing comfort and emotional support for our youngest learners.

First Week Timing:

For the first week, the school day will run from 7:45 a.m. to 1:00 p.m. for all K-12 students. Gates will open at 1:15 p.m. On Friday, lessons will end at 12:00 p.m. gates will open at 12:10 p.m. for car students.

We look forward to a successful partnership with our parents and making Ajyal Al Falah a place where students thrive and achieve their full potential.

Yours sincerely,
Dr. Antoinette Brown
Principal Director

السادة أولياء الأمور الكرام، تحية و بعد
نأمل أن تكونوا قد قضيتم عطلة صيفية ممتعة برفقة أبنائكم وأفراد عائلاتكم.

ومع اقتراب بداية العام الدراسي الجديد، يسرنا أن نتقدم بخالص الشكر والتقدير لأولياء أمورنا الكرام على دعمهم المستمر، كما نرحب بحرارة بالأسر الكريمة التي انضمت حديثاً إلى مجتمع مدرسة أجيال الفلاح.
نحن متّحّدون لانطلاقه العام الأكاديمي 2025-2026، وملتزموّن بجعل هذه السنة الدراسية تجربة تعليمية مثيرة وممتعة لأبنائكم.

لضمان بداية سلسة، نطلب منكم إحضار أبناءكم إلى المدرسة حسب الأيام المحددة أدناه:
الاثنين، 25 أغسطس 2025: طلاب الحضانة والمرحلة الثانوية (الصفوف 9-12).

الثلاثاء، 26 أغسطس 2025: طلاب الروضة الأولى، الصفوف 1-3. والطلاب الذين حضروا في اليوم الأول.
الأربعاء، 27 أغسطس 2025: طلاب الروضة الثانية، طلاب الصفوف 4-8 والطلاب الذين حضروا في اليومين السابقين.

إجراءات اليوم الأول لطلاب الحضانة والروضة الأولى:
في يومهم الأول، ندعو فقط أولياء أمور طلاب الحضانة والروضة الأولى للبقاء مع أطفالهم في الفصول الدراسية من الساعة 8:00 صباحاً حتى 10:00 صباحاً. بعد هذا الوقت، يمكن للأهالي اصطحاب أطفالهم إلى المنزل. وهذا يساعد على تسهيل اندماج الطلبة في يومهم الدراسي الأول من خلال السماح للأطفال برؤية آبائهم يستمتعون معهم، مما يجعلهم أكثر راحة في البقاء في الفصول الدراسية لبقية الأسبوع.

توقيت الدوام في الأسبوع الأول:
في الأسبوع الأول، سيكون الدوام المدرسي من الساعة 7:45 صباحاً حتى 1:00 ظهراً لجميع طلاب الصفوف من الروضة حتى الصف 12. ستفتح الأبواب في الساعة 1:15 ظهراً.

وفي يوم الجمعة، ستنتهي الحصص في الساعة 12:00 ظهراً، وستفتح الأبواب في الساعة 12:10 ظهراً لطلاب السيارات.
نطلع إلى شراكة ناجحة مع الأهالي لجعل أجيال الفلاح مكاناً يزدهر فيه الطالب ويتحققون إمكاناتهم الكاملة.
وتفضّلوا بقبول فائق الاحترام،

الدكتورة أنطوانيت براون
مدیرة المدرسة

